

No. 1168. STATUTE OF THE COUNCIL OF EUROPE. SIGNED AT LONDON ON 5 MAY 1949<sup>1</sup>

AMENDMENT to article 26 of the above-mentioned Statute

The Amendment was approved by the Consultative Assembly of the Council of Europe on 16 September 1976 and by the Committee of Ministers of the said Council on 21 September 1976. It came into force on 2 October 1976, the date of the certificate drawn up by the Secretary-General of the Council to certify approval, in accordance with article 41 (*d*) of the Statute of the Council of Europe.

The amended text of Article 26 is worded as follows:

“Members shall be entitled to the number of Representatives given below:

Austria	6
Belgium	7
Cyprus	3
Denmark	5
France	18
Federal Republic of Germany	18
Greece	7
Iceland	3
Ireland	4
Italy	18
Luxembourg	3
Malta	3
Netherlands	7
Norway	5
Portugal	7
Sweden	6
Switzerland	6
Turkey	10
United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland	18”

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 16 March 1977.*

N° 1168. STATUT DU CONSEIL DE L'EUROPE. SIGNÉ À LONDRES LE 5 MAI 1949<sup>1</sup>

AMENDEMENT à l'article 26 du Statut susmentionné

L'Amendement a été approuvé par l'Assemblée consultative du Conseil de l'Europe le 16 septembre 1976 et par le Comité des ministres dudit Conseil le 21 septembre 1976. Il est entré en vigueur le 2 octobre 1976, date du procès-verbal *ad hoc* établi par le Secrétaire général du Conseil attestant l'approbation dudit Amendement, conformément à l'article 41, paragraphe *d*, du Statut du Conseil de l'Europe.

Le texte amendé dudit article 26 est libellé comme suit :

«Les Membres ont droit au nombre de sièges suivant :

Autriche	6
Belgique	7
Chypre	3
Danemark	5
France	18
République Fédérale d'Allemagne	18
Grèce	7
Islande	3
Irlande	4
Italie	18
Luxembourg	3
Malte	3
Pays-Bas	7
Norvège	5
Portugal	7
Suède	6
Suisse	6
Turquie	10
Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord	18»

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 16 mars 1977.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 87, p. 103, and annex A in volumes 100, 196, 614, 777, 793, 976 and 980.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 87, p. 103, et annexe A des volumes 100, 196, 614, 777, 793, 976 et 980.